

In Memoriam Kenny Reese

Dear friends,

in September we had to accept once more that not everything on earth will last forever. Kenny Reese, a dear friend and Honorary Member of ECTA, passed away on Tuesday, September 6, 2011, after a long and brave fight against cancer. No words can express the deep sorrow we feel.

Kenny Reese played a very visible and active role in the Square Dance scene not only in Europe but in the whole world. Besides his full time calling profession, he always kept his voluntary involvement in Jamborees and the seminars offered on ECTA Conventions. Kenny was a good consultant and involved himself to the benefit of ECTA for many years. He held board positions as Sound Coordinator 1981 - 1982, Vice President 1984 - 1988 and President 1990 - 1997 and again 2000 - 2007. ECTA Honorary Membership and the Golden Achievement Award were presented to Kenny in September 2008 for his services to ECTA and Square Dancing.

We will keep him in our memories and always acknowledge all the things that have been archived with his support.

We express our sincere condolences to his family and close friends.



Liebe Freunde,

im September hatten wir einmal mehr zu akzeptieren, dass nicht alles auf Welt immerwährenden Bestand hat. Kenny Reese, ein guter Freund und ECTA Ehrenmitglied, ist am Dienstag, dem 6. September 2011 nach langem, tapferem Kampf gegen ein Krebsleiden von uns gegangen. Keine Worte können unsere Trauer darüber ausreichend beschreiben.



Kenny Reese war überall präsent und spielte so lange Zeit eine sehr aktive Rolle in der Square Dance Szene, nicht nur hier in Europa, sondern weltweit. Trotz von seiner Tätigkeit als Vollzeit Caller und Coach war er immer wieder ehrenamtlich an Jamborees sowie an ECTA Conventions aktive beteiligt. Kenny war ein guter Berater und engagierte sich viele Jahre für ECTA. Im ECTA

Vorstand war er als Sound Coordinator 1981 - 1982, Vize-Präsident 1984 - 1988 und Präsident 1990 - 1997 und wieder 2000 - 2007 aktiv. Kenny wurde im September 2008 für seine Verdienste um ECTA und Square Dance im Allgemeinen die ECTA Ehrenmitgliedschaft und der Golden Achievement Award verliehen.

Wir werden ihn in unsere Erinnerung bewahren und werden ihm für alles, was durch seine Unterstützung erreicht werden konnte, immer dankbar sein.

Wir möchten seiner Familie und seinen engen Freunden von Herzen unser Beileid ausdrücken.

Björn & Claudia Wagner
for the ECTA Board

e-mail: President@ECTA.de